



Date: 27/08/2024

Ref n. RAPCO-BS/2024-137

التاريخ : 2024/08/27

المرجع : RAPCO-BS/2024-137

To RAPCO Investment PJSC's Shareholders,

إلى مساهمي شركة رابكو للاستثمار ش.م.ع ،

**Subject: Procedure for Reviving Unclaimed Dividends**

**الموضوع : إجراءات استعادة الأرباح غير المطالب بها**

Greetings,

تحية طيبة ،

We refer to the subject above and inform the esteemed shareholders of RAPCO Investment PJSC (The "Company") that the Securities and Commodities Authority (SCA) (The "Authority") had launched an important initiative regarding unclaimed dividends by shareholders for the period before 15<sup>th</sup> March 2015. The Authority also launched a program aimed at facilitating the payment process of unclaimed dividends to shareholders through the authorized paying agent, First Abu Dhabi Bank (The "Bank"), by contacting the bank through the following communication channels:

نشير إلى الموضوع أعلاه ، ونبدي للسادة مساهمي شركة رابكو للاستثمار ش.م.ع ("الشركة") أن هيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة") كانت قد أطلقت مبادرة هامة بخصوص الأرباح غير المطالب بها من قبل المساهمين عن الفترة ما قبل 15 مارس 2015 كما وقامت الهيئة بإطلاق برنامج يهدف إلى تسهيل عملية دفع الأرباح غير المطالب بها للمساهمين من خلال وكيل الدفع المعتمد ، بنك أبوظبي الأول ("البنك") ، وذلك من خلال التواصل مع البنك بحسب وسائل التواصل التالية :

○ **Email Address:**

○ البريد الإلكتروني :

[SCAunclaimeddividends@bankfab.com](mailto:SCAunclaimeddividends@bankfab.com)

○ **Direct phone:**

○ الهاتف المباشر :

**02-6161800**

To ensure our shareholders are fully informed about this opportunity, we request your attention to the following steps:

لضمان اطلاع مساهمينا بشكل كامل على هذه الفرصة ، نرجو منكم الانتباه للخطوات التالية:

1. For Dividends Unclaimed Before March 2015:

1. بالنسبة للأرباح غير المطالب بها قبل مارس 2015:

Shareholders are encouraged to visit the SCA's official website for detailed information and instructions on how to claim these dividends.

ندعو المساهمين لزيارة الموقع الرسمي لهيئة الأوراق المالية والسلع للحصول على المعلومات والتوجيهات المفصلة حول كيفية المطالبة بهذه الأرباح.



- To view the Authority's announcement on its website, please click on the below link: - لمشاهدة إعلان الهيئة على موقعها الإلكتروني، يرجى الضغط على الرابط الإلكتروني أدناه:

<https://www.sca.gov.ae/ar/media-center/news/19/2/2024/sca-launches-new-service-to-pay-unclaimed-dividends-to-shareholders-of-public-joint-stock-companies.aspx>

2. For Dividends Unclaimed After March 2015: بالنسبة للأرباح غير المطالب بها بعد مارس 2015:

For any unclaimed dividends related to periods after March 2015, shareholders should directly contact the Abu Dhabi Securities Exchange for assistance in claiming their entitlements.

فيما يتعلق بالأرباح غير المطالب بها للفترات التي تلي مارس 2015، يجب على المساهمين الاتصال مباشرة بسوق أبوظبي للأوراق المالية للحصول على المساعدة في المطالبة بمستحققاتهم، بحسب الرابط الإلكتروني أدناه:

<https://www.adx.ae/English/Pages/AboutADX/contact-us.aspx>

We appreciate your prompt attention to this matter and encourage you to take the necessary steps to recover any unclaimed dividends.

نقدر اهتمامكم العاجل بهذا الأمر ونحثكم على اتخاذ الخطوات اللازمة لاستعادة أي أرباح غير مطالب بها.

-END-

**For further inquiries, please contact:**

**لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع:**

**Yazan S. Maragha**

يُزَن مَرَاغَة

Board Secretary and Senior Legal Counsel

أمين سر مجلس الإدارة والمستشار القانوني الأول

Tel: +971 52 820 8029

رقم هاتف: +971528208029

E-mail: Yazan.Maragha@Rapcoinvestment.ae

بريد إلكتروني: Yazan.Maragha@Rapcoinvestment.ae